
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. april 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 878 til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. Spørgsmålene 

er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh (LA). 

 

Spørgsmål nr. 878:  

”Ministeren bedes redegøre for muligheden for at gøre brug af kapacitet på private 

hospitaler til at -helt eller delvist- genindføre behandlingsgarantien, herunder de øko-

nomiske konsekvenser heraf.” 
 

Svar: 

Jeg henviser til min besvarelse af SUU alm del – svar på spm. 877. 
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